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Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Varga
Mihály pénzügyminiszter úrhoz

"Szükség van-e szakács és vízvezetékszerelő szakmunkásokra?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Miközben egyre súlyosabb a magyar gazdaságban a szakképzett munkaerő hiánya, a
kormány újabb és újabb előkészítetlen és szakmaiatlan átalakításokkal rontja a szakképzés
helyzetét.
Rákossy Balázs, a Pénzügyminisztérium államtitkára arról beszélt, hogy a versenyképesség
érdekében egyszerűsíteni kellene a felnőttképzést, ezért többek között csökkenteni kellene az
OKJ-s képzések számát a Németországban tervezett 150-re.

Tisztelt Miniszter Úr!

1. Mióta illetékes a Pénzügyminisztérium a szakképzés szakmai képzéseiben?
2. Milyen munkaerőpiaci, képzési és kurrikulumfejlesztési kutatások eredményén alapul

az OKJ átalakításának terve?
3. Tisztában vannak-e azzal, hogy a 2006-ban bevezetett, több év fejlesztő munkával,

szakemberek, képzők és a munkáltatók széles körű bevonásával készült OKJ már
eleve moduláris szerkezetű, így kellően rugalmas ahhoz, hogy alkalmazkodjon a
változó munkaerőpiaci követelményekhez?



4. Mikor kívánják elárulni a szakképzés szereplőinek, hogy milyen újabb kormányzati
csapás vár rájuk?
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